

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第四十一卷 第三期
中華民國九十八年八月

Vol.41 No.3
AUGEST 2009

目 錄 Content

水鳥種數時間數列分析之研究.....陳鴻烈、周孟融	241
Time Series Analysis of Waterfowl Species.....	
.....Paris Honglay Chen, Caroline Mengjung Chou	
以 AnnAGNPS 推估集水區泥砂產量可行性之研究.....林昭遠、劉建昌、林家榮	257
A Study of Feasibility for Watershed Sediment Estimation by using AnnAGNPS.....	
.....Chao-Yuan Lin, Jian-Chang Liou, Chia-Rung Li	
中台灣造山運動帶河流縱剖面坡降指數的量化分析.....李準勝、蔡龍珩	271
A Quantitative Analysis for Gradient Indices of Longitudinal River Profile on the Orogeny of Central Taiwan.....	
.....Chun-Sheng Lee, Louis L. Tsai	
濁水溪河口揚塵對大氣懸浮微粒(PM10)影響之研究.....林昭遠、張明倫、莊智瑋	285
Effects of aeolian dust on the fine airborne particles (PM10) at the estuary of Zhuoshui River...	
.....Chao-Yuan Lin, Ming-Lun Chang, Chin-Wei Chuan	
地理統計方法應用於山坡地土地可利用限度分類精確化查定土壤因子之研究.....	297
.....陳文福、林憶志、陳明賢	
Study of Geographic Statistic Approach on precisely investigating for Slope-land Utilization Limitation.....	
.....Wen-Fu Chen, Yi-Chih Lin, Ming-Hsien Chen	
集水區泥砂總量管理策略之研究.....陳鴻烈、蔡大偉	311
Watershed Management Strategy for Total Maximum Daily Load of Sediment.....	
.....Paris Honglay Chen, David D-W. Tsai	
An Ecological Disaster of the Aral Sea.....	325
.....Behzod Gaybullaev, Su-Chin CHEN, Tohir Mahmudov	
應用 TRIGRS 分析集水區中尺寸坡地入滲與穩定性.....馮正一、劉怡安、張育瑄	339
Application of TRIGRS to Analyze Slope Infiltration and stability in Medium Size Watershed.....	
.....Zheng-yi Feng, Yi-an Liou, Yu-hsuan Chang	